

## eVac Series

ROBOTIC CLEANERS  
NETTOYEURS ROBOTIQUE

.....  
**An innovative cleaner with plenty of bite.**

**Un appareil de nettoyage novateur qui a du mordant.**

The eVac series by Hayward offers two powerful ways to hunt down pool debris. Built with the highest-quality components and proven technology, eVac cleaners create reliable, consistent results while maximizing energy efficiency. Whether cleaning the pool floor and coves with eVac or covering the floor, coves, walls and waterline with eVac Pro, the cleaners' robust, low-profile design and top-access filters give them an added bite. Running independently of the pools' filtration system with no extra pumps or hoses, they couldn't be simpler to use.

La série eVac par Hayward offre deux possibilités pour traquer les débris de votre piscine. Construit avec des composantes de haute qualité et une technologie éprouvée, les nettoyeurs eVac donne des résultats fiables et constants, tout en maximisant l'efficacité énergétique. Que ce soit le nettoyage du plancher avec Evac ou plancher, pente, mur et ligne d'eau avec le eVac pro, ces nettoyeurs robustes avec filtres faciles d'accès ont une longueur d'avance sur le marché. Ils fonctionnent indépendamment du système de filtration de la piscine sans aucune pompe ou tuyau supplémentaire, des plus simples à utiliser.



# Two fierce options. One razor-sharp clean. Deux options possibles, mais un standard de nettoyage inégalé

Enjoy shorter cleaning cycles and longer cleaner life.

Profitez de cycles de nettoyage plus court et d'une durée de vie plus longue.

- Exclusive smart technology steers eVac cleaners along the most efficient cleaning path possible, creating complete results faster than ever.
- Le nettoyeur Evac doté d'une technologie intelligente de direction permet un nettoyage des plus efficaces et plus rapide que jamais.
- eVac is dedicated to cleaning the pool floor only, while eVac Pro is designed to deliver a fast, total clean, scouring the floor, walls, coves and waterline in just three hours.
- eVac est conçu pour nettoyer le fond seulement, alors que Evac Pro est conçu pour fournir un nettoyage complet et rapide du plancher, pente, mur et ligne d'eau en seulement trois heures.

## Save time, money and hassle. Sauvez du temps de l'argent et du tracas

- eVac cleaners are energy efficient and incredibly easy to use - no hoses, hookups or extra pumps required.
- Le robot eVac est écoénergétique et incroyablement facile à utiliser - pas de tuyaux ou de pompe supplémentaire requise.
- Top-access filters with two fine-porosity filter elements allow for quick debris removal and easy cleanup-just remove the filter cartridge and rinse with a garden hose.
- L'accès au filtre situé sur le dessus de l'unité donne accès au gros débris facilement et fait en sorte que le nettoyage soit très simple. Seulement retirer le filtre et rincer avec le tuyau d'arrosage.
- eVac cleaners run separately from the pool's filtration system, reducing the frequency of filter backwash cycles saving both time and money.
- Le système eVac fonctionne indépendamment de votre système de filtration ce qui diminue le nombre de lavage (Backwash) et ainsi apporte une économie de temps et d'argent.



Specifications	eVac by Hayward	eVac Pro by Hayward
Part Number	RC9738CTBY	RC9738WCCTBY
Pool Coverage	Pool Floor, Coves	Pool floor, walls, coves and waterline
Cleaning Cycle	2 hours	3 hours
Pool Size	up to 20' x 40'	up to 20' x 40'
Pool Surface	Gunite, Vinyl, Fiberglass, Pebble and Tile	Gunite, Vinyl, Fiberglass, Pebble and Tile
Cord Length	50'	60'
Power Supply Input Voltage	115 VAC 60 Hz	115 VAC 60 Hz
Power Supply Output Voltage	24 V DC	24 V DC
Weight	21.5 lbs	21.5 lbs
Warranty	1 year	2 years



Filter removes easily from filter frame.

Le filtre s'enlève facilement du cadre du filtre.



Optional Disposable Spring Cleanup Filters. MODEL: RCX70103PAK2. For heavy debris are available.

MODÈLE : RCX70103PAK2. Filtres de nettoyage printanier jetables optionnels pour les gros débris sont disponibles.



To take a look at the e.VAC Series or other Hayward products, go to **Haywardpool.ca** or call **1-888-238-7665**.